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Maastricht, 21 februari 2022 

 

 

Geacht college, 

 

De fractie van de VVD Maastricht is zich ervan bewust dat momenteel glasvezel wordt aangelegd op 

meerdere plaatsen in de stad. We begrijpen dat hiervoor de stoep opengebroken moet worden. 

1. Klopt het dat de stoep opengebroken moet worden bij de aanleg van glasvezel? 

a. Zo ja, kijkt u dan ook direct naar vervanging en modernisering van stoepen, in Scharn 

zijn met name veel stoepen ontwricht door de bomen die ooit geplant zijn? 

 

2. In Scharn zien we in veel straten bomen die de stoepen ontwrichten, daarnaast begrijpen we 

van bewoners dat bomen gekapt gaan worden. 

a. Kunt u ons vertellen wat er precies gaat gebeuren, komen hiervoor nieuwe bomen in 

de plaats, waarom gaan de oude weg en waarom wordt gekozen voor welke soort 

nieuwe bomen? 

b. Bent u het met ons eens dat groen zeer belangrijk is in de woonwijken en dat we met 

name naar meer en niet minder groen moeten gaan in de toekomst? 

 

3. Een bewoner heeft ons medegedeeld dat hij vaak drugsdealers ziet rond de kerk in Scharn, 

bent u hiermee bekend? 

a. Zo ja, wat wordt ondernomen tegen dit soort praktijken in de woonbuurt Scharn? 

b. Zo nee, kunt u ons toezeggen dat u als portefeuillehouder veiligheid bij de politie 

navraag doet en de conclusie naar ons terugkoppelt? 

 

Met vriendelijke groet, 

Guiseppe Noteborn,  Raadslid VVD    


